
Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Združenia TKO Semeteš n .o ., 

konanej dňa 21.11. 2022 v zasadačke MsÚ - Turzovka. 

Správna Rada sa uskutočnila dňa 21.11. 2022, hod. – 10.00 hod. 

Prítomní: Viď. podľa prezenčnej listiny 

Pozvaní hostia :  Mgr. Anton Varecha, Jozef Grežďo, Ing. Anton Dočár, JUDr. Ľubomír 

Golis 

 

 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určiť zapisovateľa zápisnice a uznesenia. 

3. Schválenie overovateľov zápisnice.  

4. Kontrola plnenia úloh 

5. Žiadosť spoločnosti Wood Energy, s. r. o. – Návrh zmluvy o podružnom odbere 

elektrickej energie. Prerokovanie návrhu zmluvy o pripojení zariadenia užívateľa 

sústavy do registra distribučnej sústavy. 

6. Schválenie zmeny ceny za odvoz a manipuláciu zvozu komunálneho odpadu.  

7. Rôzne. 

8. Záver 

 

 

 

1.) Otvorenie zasadnutia. 

Predsedníčka správnej rady Združenia TKO Semeteš n. o. Ing. Jana Majtanová otvorila 

zasadnutie, privítala prítomných a skonštatovala, že SpR je uznášania schopná. Prítomní 

8 členovia. Dala hlasovať o tom, že zasadnutie SpR sa bude riadiť programom podľa 

pozvánky. 

 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, pani Helena Dzurinová,   

Ing. Miroslav Dočár, Mgr. Anna Špiriaková, Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Ladislav   

Šimčisko, pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

 

2.) Určenie zapisovateľa zápisnice a uznesenia. 

       Predsedníčka SpR navrhla, aby zapisovateľom zápisnice bola Ing. Jana Brezinová. 



 

       Správna rada berie na vedomie zapisovateľku zápisnice a uznesenia. 

 

3.) Schválenie overovateľov zápisnice. 

 

Predsedníčka SpR navrhla, aby overovatelia zápisnice boli Ing. Marianna Bebčáková 

a Mgr. Anna Špiriaková 

 

      Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh. 

 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, pani Helena Dzurinová,   

Ing. Miroslav Dočár, Mgr. Anna Špiriaková, Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Ladislav   

Šimčisko, pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

4.) Kontrola plnenia úloh uznesení. 

 

       Predsedníčka SpR prezentuje plnenie úloh z uznesenia  z posledného  zasadania SpR.  

  

        

      Úlohy z uznesenia č. 2/2022 zo dňa 27.06.2022 : 

 

 

- Uskutočniť verejné obstarávanie na nákup vysokozdvižného vozíka s predpokladanou 

cenou 18.000 bez DPH s minimálne 4 hydraulickými funkciami. Špecializáciu parametrov 

a verejné obstarávanie musí prebehnúť pod dohľadom spôsobilej osoby zaoberajúcej sa 

predajom a a servisom VZV a pod dohľadom verejného obstarávateľa, je v plnení. 

 

Ing. Jana Brezinová – verejným obstarávaním VZV bol poverený pán Ing. Lorinc, ktorý 

opätovne urobí prieskum trhu a zadá požadované parametre do portálu ÚVO. 

 

 

      Správna rada berie na vedomie plnenie úloh. 

 

 



5.) Žiadosť spoločnosti Wood Energy, s. r. o. – Návrh zmluvy o podružnom odbere 

elektrickej energie. Prerokovanie návrhu zmluvy o pripojení zariadenia užívateľa 

sústavy do registra distribučnej sústavy. 

 

Predsedníčka SpR dala slovo konateľovi spoločnosti Wood Energy, s. r. o. Jozefovi 

Grežďovi. 

 

Jozef Grežďo – chcel by som Vás opätovne požiadať, aby ste podali žiadosť na SSD 

o navýšenie rezervovanej kapacity (RK) trafostanice, ktorá je vo vašom vlastníctve, za 

účelom napojenia triediacej linky, nakoľko oporné body na ktoré by som napojil vlastnú 

trafostanicu sú nevyhovujúce, museli by sa vymeniť. Táto výmena by stála oveľa viac 

a predĺžilo by sa to o pól roka. Už ako som avizoval, všetky poplatky spojené s prerábkou 

trafostanice uhradím, vložím depozit pre prípad neplatenia svojich záväzkov. 

 

Ing. Marianna Bebčáková – nie je jasné ako môže organizácia nakladať s majetkom, 

navrhujem preveriť možnosti odkúpenia trafostanice SSD, aby mala každá spoločnosť 

svoje odberné miesto. Rada by som počula názor pani riaditeľky. 

 

Ing. Jana Brezinová – so žiadosťou o navýšenie RK transformačnej stanice nesúhlasím, 

nakoľko už minulý rok k danej veci bolo jasne povedané a na niekoľkých zasadnutiach 

prerokované, aké rizika by organizácia znášala. Čelíme vysokej inflácií za energie, 

organizácia by mala skôr premýšľať nad tým, ako čo najviac znížiť náklady. Chápem, že 

triediacu linku na komunálny odpad v budúcnosti budú samosprávy potrebovať, no 

spoločnosť Wood Energy, s. r. o. si do poplatku za triedenie zaráta každý jeden náklad 

spojený s triedením a nám ostanú nemalé finančné náklady na istič, revízie a poistenia, 

nehovoriac o administratívnej záťaži a rizikách prípadného skončenia fungovania 

triediacej linky z rôznych dôvodov. Pán konateľ nepredložil jasný zámer, raz je to 

navýšenie rezervovanej kapacity našej trafostanice, potom zase výmena celej trafostanice 

za jeho, nie je daný presný objem navýšenia RK a ako dlho bude naša organizácia bez 

energie počas prerábky. Už teraz je na naše odberné miesto napojená skládka odpadov 

Wood Energy, s. r. o. s podružným meračom, čím nám navyšuje odber, v rámci úsporných 

opatrení by sme si mohli o tieto kWh znížiť max. rezervovanú kapacitu. Prenajali sa 

spoločnosti Wood Energy, s. r. o. pozemky na vybudovanie triediacej linky, rovnako tak 

sa spoločnosť napojila na našu studňu, pýtam sa, ako máme byť ešte viac súčinný? Môj 

návrh je ponúknuť na predaj trafostanicu spoločnosti SSD a každý subjekt bude mať svoje 

odberne miesto. 

 

Správna rada berie na vedomie žiadosť spoločnosti Wood Energy, s. r. o., poveruje 

predsedníčku SpR Ing. Janu Majtanovú, aby preverila možnosť odkúpenia 

trafostanice spoločnosťou SSD. 

 

 

 



6.) Schválenie zmeny ceny za odvoz a manipuláciu zvozu komunálneho odpadu.  

 

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej 

Ing. Jana Brezinová – predložila som Vám návrh na úpravu cien za zvoz a manipuláciu 

nádob zmesového komunálneho odpadu, a to v troch formách financovania: 

- cena za nádobu 

- priame náklady – cena za kilometer 

- „hybrid“ do 81 km zostávajúca cena za nádoby, nad 81km priame náklady za 

kilometer. 

Podľa vyčíslených nákladov (162.536 €) a príjmov ( 154.409 €) za rok 2022 je strata pri 

zvoze komunálneho odpadu 8.127 €, ktorá bola premietnutá do ceny za manipuláciu s 

nádobami 110lit., 120lit, 240lit., 1100lit. (viď. príloha zápisnice). Bola som požiadaná 

členmi SpR, aby som pripravila aj cenu na priame náklady, čiže za kilometre najazdené 

pri zbere danej obce. V návrhu je presný počet kilometrov všetkých obcí, vypočítaná cena 

na kilometer a porovnanie s formou financovania prostredníctvom nádob. Je zrejmé, že 

obce, ktoré majú menej najazdených kilometrov za zber a viac vyzbieraných nádob 

doplácajú na obce, ktoré majú najazdených kilometrov viac a oveľa menej vyzbieraných 

nádob (viď. príloha zápisnice). Ďalšia forma financovania je „hybrid“, ktorý spočíva 

v module - do 81 km dnešná/aktuálna cena za nádoby a nad 81km priame náklady za 

kilometer. Tento modul je kombinácia predošlých dvoch foriem a je cielená na spoločnú 

solidaritu obcí, čiže zníženie doplácania na obce, ktoré sú na zber rozsiahle čo sa 

kilometrov týka. 

Hlasovanie: cena za nádobu 

ZA - Nikto  

PROTI - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, pani Helena Dzurinová,   

Ing. Miroslav Dočár, Mgr. Anna Špiriaková, Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Ladislav         

Šimčisko,  

ZDRŽAL SA – Nikto 

NEHLASOVAL – Róbert Vlček 

Návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie: hybrid“ do 81 km zostávajúca cena za nádoby, nad 81km priame   

náklady za kilometer. 

ZA - Mgr. Anna Špiriaková  

PROTI - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, pani Helena Dzurinová,   

Ing. Miroslav Dočár, Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Ladislav Šimčisko,    

ZDRŽAL SA – Nikto 

NEHLASOVAL – Róbert Vlček 

Návrh nebol schválený. 



Hlasovanie: priame náklady – cena za kilometer 

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, pani Helena Dzurinová,   

Ing. Miroslav Dočár, Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Ladislav Šimčisko  

PROTI - Mgr. Anna Špiriaková   

ZDRŽAL SA – Nikto 

NEHLASOVAL – Róbert Vlček 

Návrh bol schválený. 

 

Správna rada ukladá riaditeľke zaslať do obcí združených v organizácií TKO 

Semeteš, n. o. dodatok k zmluve o poskytovaní verejnoprospešných služieb na rok 

2023. 

 

7.) Rôzne 

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej. 

Ing. Jana Brezinová - vážení členovia SpR, rada by som Vás  požiadala o schválenie 

koncoročných odmien pre zamestnancov Združenia TKO Semeteš, n. o. v celkovej výške 

9 756,80 eur spolu s odvodmi.  

Predsedníčka SpR dala hlasovať za návrh udelenia koncoročných odmien zamestnancom 

Združenia TKO Semeteš, n. o. vo výške 9 756,80 eur spolu s odvodmi a udelenie 

koncoročnej odmeny riaditeľke Združenia TKO Semeteš, n. o. vo výške jedného 

mesačného platu. 

Hlasovanie:  

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, pani Helena Dzurinová,   

Ing. Miroslav Dočár, Mgr. Anna Špiriaková, Ing. Marianna Bebčáková, Ing. Ladislav   

Šimčisko, pán Róbert Vlček 

PROTI - Nikto   

ZDRŽAL SA – Nikto 

Návrh bol schválený. 

 

8.) Záver 

 

Nakoľko bol program zasadania SpR TKO Semeteš n .o . prejednaný a žiaden z 

prítomných sa už neprihlásil do diskusie, predsedníčka Ing. Jana Majtanová poďakovala 

všetkým zúčastneným za účasť a SpR ukončila. 

      

 

    

 

 



 

 

 

  V Turzovke dňa 21.11.2022 

 

   Zapisovateľka: Ing. Jana Brezinová           ....................................................... 

 

   Predsedníčka: Ing.  Jana Majtanová       

                                                                         ...................................................... 

  

     Overovatelia zápisnice:  Ing. Marianna Bebčáková          ..................................................... 

                              Mgr. Anna Špiriaková        ...................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 


